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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT 

Č. 10/2022(360) 

 
 
Datum a čas konání: 8. listopadu 2022 v 9:00 hodin 
Místo konání: Štukový sál, Rektorát VUT v Brně, Antonínská 1 

Přítomni: viz hlasovací listina (celkem 23 senátorů) 

Omluveni: Popela/FSI, Kocmanová/FP, Kruljacová/FP, Homola/FaVU 

Stálí hosté:  Ing. Bradáč/ ÚSI, PaedDr. Slezáček/CESA 

Hosté: rektor Janíček, prorektorka Šimberová, prorektoři Doupovec, Weiter,  
kancléř Gregorek, kvestorka Němcová 

Omluveni: prorektoři Houser a Pěnčík 
 
 
PROGRAM JEDNÁNÍ: 

 
1. Zahájení zasedání a určení skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Předání Osvědčení o členství v AS VUT Lukáši Brázdilovi zvolenému v doplňovacích volbách ve 

volebním obvodu studentů na FIT 
4. Schválení Zápisu ze zasedání AS VUT č. 9/2022 ze dne 11. 10. 2022 
5. Informace vedení VUT – rektor  
6. Ekonomické záležitosti  
 Plán realizace Strategického záměru VUT v Brně pro rok 2023 
 Informace o přípravě Pravidel Rozpočtu VUT v Brně – Teze pro rok 2023 
 Další ekonomické záležitosti 

7. Etický kodex VUT (upravený návrh) + Návrh na doplnění Etické komise VUT 
8. Informace z Rady vysokých škol 
9. Informace SK AS VUT 
10. Pravidla pro přijímací řízení do DSP na CEITEC „Pokročilé materiály a nanovědy“ pro akade-

mický rok 2023/2024 
11. Směrnice k přijetí ke studiu v NMSP a DSP ÚSI pro akademický rok 2023-24 
12. Legislativní záležitosti 
 Dodatek č. 1 ke Statutu FIT 

13. Záležitosti komise pro tvůrčí činnost 
 Návrh směrnice „Studentská grantová soutěž na podporu projektů specifického vysokoškol-

ského výzkumu na VUT“ 
 Další záležitosti tvůrčí činnosti  

14. Pedagogické záležitosti 
 Další pedagogické záležitosti 

15. Informace vedení VUT – prorektoři 
16. Různé   
 Různé 
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1. ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ A URČENÍ SKRUTÁTORŮ 
 
Jednání zahájil a řídil předseda AS VUT Hanáček, který úvodem přivítal rektora Janíčka. Ostatní 
členové vedení VUT se museli prozatím z dnešního zasedání AS VUT omluvit, vzhledem k tomu, že 
se souběžně účastnili jednání s hodnotiteli EUA. Na zasedání AS VUT se dostaví až později, z toho 
důvodu byl upraven standardní program jednání AS a informace prorektorů a kancléře byly zařazeny 
až na později. Dále doc. Hanáček přivítal přítomné členy AS VUT, stálé a ostatní hosty zasedání.  

Následně doc. Hanáček navrhl do funkce skrutátora z důvodu elektronického hlasování doc. 
Steinbauera. Členové AS VUT hlasovali o schválení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 1: 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátora doc. Steinbauera.     
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
 

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ AS VUT 
 
Pozvánka na zasedání AS VUT byla rozeslána všem členům AS VUT a vedení VUT dne 1. 11. 2022 
(uložena na Sharepointu). V následujících dnech byly AS VUT dodatečně předloženy další návrhy 
k projednání – viz výše uvedený program:  

o Předání Osvědčení o členství v AS VUT Lukáši Brázdilovi zvolenému v doplňovacích vol-
bách ve volebním obvodu studentů na FIT. 

o Etický kodex VUT (upravený návrh) + Návrh na doplnění Etické komise VUT. 
o Směrnice k přijetí ke studiu v NMSP a DSP ÚSI pro akademický rok 2023-24. 

Tajemnice AS VUT J. Cardová z důvodu zjednodušení schvalování programu dnešního zasedání 
rozeslala dne 7. 11. 2022 všem členům AS VUT a vedení VUT aktualizovanou pozvánku. Předseda 
AS Hanáček na dnešním zasedání podal návrh na schválení programu dnešního zasedání AS VUT.  
 
Návrh usnesení AS č. 2: 
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS VUT.  
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

3. PŘEDÁNÍ OSVĚDČENÍ O ČLENSTVÍ V AS VUT LUKÁŠI BRÁZDILOVI ZVOLENÉMU V DOPLŇOVACÍCH  
    VOLBÁCH VE VOLEBNÍM OBVODU STUDENTŮ NA FIT 
 
Bývalý člen AS VUT Bc. Viktor Konupčík vykonal státní závěrečnou zkoušku, získal titul Bc. a ukončil 
studium na FIT, proto byly na předcházejícím zasedání AS VUT vyhlášeny na FIT doplňovací volby 
ve volebním obvodu studentů, které se uskutečnily dne 3. 11. 2022. V těchto volbách byl zvolen do 
AS VUT student Lukáš Brázdil. Předseda Volební komise FIT doc. D. Kolář zaslal elektronicky před-
sedovi Volební komise pro volby do AS VUT Ing. Bradáčovi a předsedovi AS VUT Hanáčkovi Volební 
protokol, který byl rovněž v originále se všemi podpisy zaslán do kanceláře AS VUT.    

Předseda AS VUT doc. Hanáček na dnešním zasedání poblahopřál studentovi FIT Lukáši Brázdilovi 
ke zvolení do AS VUT a předal mu Osvědčení o členství v AS VUT. L. Brázdil složil Slib člena AS 
VUT, který následně podepsal.  
 
 

4. SCHVÁLENÍ ZÁPISU ZE ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 9/2022 ZE DNE 11. 10. 2022  
 
Zápis z jednání AS VUT č. 9/2022 ze dne 11. 10. 2022 byl zaslán členům AS VUT e-mailem dne 
26. 10. 2022 (uložen na Sharepointu). Text zápisu doplnila místopředsedkyně EK AS VUT Ing. arch. 
Galeová o informace týkající se činnosti pracovní komise RVŠ pro umělecké vysoké školy (delegátka 
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VUT v RVŠ za Fakultu architektury) – viz bod 6. Informace z Rady vysokých škol – doplněný zápis 
byl uložen na Sharepoint AS dne 4. 11. 2022, členové AS byli informování e-mailem v tentýž den.  

Předseda AS VUT doc. Hanáček na dnešním zasedání AS VUT konstatoval, že do dnešního dne 
nebyly vzneseny žádné připomínky ani zasláno jiné doplnění zápisu. Vzhledem k tomu, že připo-
mínky nebyly vzneseny ani na dnešním zasedání AS, bylo ihned přistoupeno k hlasování o schvá-
lení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 3: 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 9/2022 ze dne 11. 10. 2022 – verzi 
ze dne 4. 11. 2022.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 2 hlasy. 
 
 

5. INFORMACE VEDENÍ VUT 
 
➢ Rektor Janíček 

▪ Financování VŠ v r. 2023: Rektor sdělil informace z úrovně MŠMT týkající se rozpočtu vysokých 
škol v roce 2023, jehož součástí bude navýšení finančních prostředků VŠ, včetně finanční pod-
pory energií. Finanční prostředky, které VUT z úrovně MŠMT v příštím roce na podporu energií 
dostane, ale nepokryjí celou potřebu VUT; probíhají vyjednávání s dodavateli energií.   

▪ Pravidla sestavení Rozpočtu VUT – Teze pro rok 2023: Teze byly promítnuty na jednání EK AS 
VUT dne 1. 11. 2022, souběžně byla promítnuta prezentace na jednání kolegia rektora, rektor 
následně obdržel celou řadu připomínek a zahájil jednání s vedením fakult / řediteli VŠ ústavů. 

▪ Na příštím zasedání kolegia rektora budou představeny finanční prostředky určené k rozdělení 
strategických projektů. Fakulty dostanou v r. 2023 více finančních prostředků než v letech před-
cházejících, vedení fakult ponesou odpovědnost za efektivní rozdělení těchto finančních pro-
středků.   

V následující diskusi vznesl doc. Jaroš dotaz, zda vedení VUT přemýšlí nad krizovým plánem, když 
vysoké školy dostanou v příštím roce méně finančních prostředků, než potřebují. Počet doktorandů 
na fakultách je stále nižší, vzhledem k nedostatku finančních prostředků je není možné získat, je 
rovněž možné, že škola nebudeme mít výzkumné pracovníky. Dále upozornil na některé nevýhodné 
studijní programy, v nichž studuje nízký počet studentů. Rektor Janíček sdělil, že v letošním rozpočtu 
bude samostatně stanovena položka energie, dále konstatoval, že je již nyní realizována organizační 
úprava Rektorátu, která probíhá na základě provedených analýz a podrobného rozboru, jaké finance 
budou činnosti Rektorátu stát.  
 
 

6. EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI  
 
 Plán realizace Strategického záměru VUT v Brně pro rok 2023 

 
Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti VUT v Brně pro rok 2023 (dále jen 
Plán realizace SZ VUT pro rok 2023) obdrželi členové AS VUT neoficiálně od kancléře Gregorka dle 
pokynu rektora Janíčka e-mailem dne 12. 10. 2022. Oficiálně byl tento dokument předložen z pově-
ření rektora Janíčka kancléřem Gregorkem e-mailem dne 20. 10. 2022 – po projednání tohoto do-
kumentu Vědeckou radou VUT, s prosbou o projednání ve zkrácené předkládací lhůtě. V dokumentu 
byly promítnuty náměty, které vznesla Vědecká rada VUT – rozeslán bezprostředně všem členům 
AS VUT a uložen na Sharepointu AS VUT.  

Plán realizace SZ VUT pro rok 2023 byl projednán ekonomickou komisí AS VUT dne 1. 11. 2022, 
jednání se konalo distanční formou prostřednictvím Microsoft Teams. K předloženému návrhu byl 
vytvořen na Sharepointu soubor, do něhož mohli členové EK zapsat své náměty a vyjádření. Před-
seda EK AS VUT RNDr. Popela doporučil diskutovat ideje k plánu realizace SZ VUT pro rok 2024 
na výjezdním zasedání AS VUT v r. 2023, ať již bude mít výjezdní zasedání AS VUT jakoukoliv 
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formu. Dále předsedkyně SK AS VUT Ing. Kruljacová zaslala své náměty týkající se činnosti SK AS 
VUT a zejména její spolupráce s fakultními studentskými organizacemi. Vzhledem k dlouhodobější 
neúčasti předsedy EK AS RNDr. Popely řídila distanční jednání komise místopředsedkyně EK AS 
VUT Ing. arch. Galeová. Členové EK na základě společné diskuse přijali níže uvedená dvě usnesení.  
 
USNESENÍ EK AS VUT ZE DNE 1. 11. 2022 

Usnesení EK AS VUT č. 1 ze dne 1. 11. 2022 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT schválit předložený návrh Plánu reali-
zace strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti VUT v Brně pro rok 2023 a žádá vedení VUT, aby 
zohlednilo připomínky vznesené na jednání EK AS VUT dne 1.11. 2022. 
Hlasování: pro – 16 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

Usnesení EK AS VUT č. 2 ze dne 1. 11. 2022 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT požádat vedení VUT o to, aby byla AS 
VUT předkládána i analýza plnění cílů z předchozích Plánů realizace. 
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 
Dne 7. 11. 2022 předložil kancléř Gregorek z pověření rektora Janíčka upravený dokument, se za-
pracovanou změnou, která vzešla z jednání EK AS VUT, resp. byly doplněny náměty předsedkyně 
SK AS VUT Ing. Kruljacové; kompletně dopracovaný dokument byl prostřednictvím e-mailu kancléře 
Gregorka bezprostředně rozeslán členům AS VUT a uložen na Sharepointu AS VUT.  

Rektor Janíček na dnešním zasedání AS krátce sdělil, že dle rozboru strategických záměrů byly 
vytýčeny určité směry související s volebním programem rektora, který je pro něj prioritní. Bylo vy-
bráno 5 hlavních cílů / výstupů, které je potřeba řešit v r. 2023. V příštím roce bude zpracován cel-
kový strategický záměr VUT navazující na zahájené změny, týkající se např. internacionalizace 
a transferu technologií. Připomínky od SK AS VUT byly zapracovány.  

Předseda AS VUT doc. Hanáček konstatoval, že o schválení předloženého dokumentu je z jeho 
pohledu možné dnes hlasovat. Vzhledem k tomu, že žádné připomínky již dnes nebyly vzneseny, 
bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže uvedených usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 4: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Plánu realizace strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti VUT 
v Brně pro rok 2023.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
Návrh usnesení AS č. 5: 
Akademický senát VUT schvaluje Plán realizace strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti 
VUT v Brně pro rok 2023 – verzi ze dne 7. 11. 2022.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
Návrh usnesení AS č. 6: 
Akademický senát VUT žádá vedení VUT o předkládání analýzy plnění cílů z předchozích plánů 
realizace strategických záměrů VUT.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
 Informace o přípravě Pravidel Rozpočtu VUT v Brně – Teze pro rok 2023 

 
V průběhu zasedání EK AS VUT dne 1. 11. 2022, na kterém rektor Janíček podrobně informoval o 
přípravě Pravidel rozpočtu VUT pro rok 2023, byl na Sharepoint AS VUT uložen dokument týkající 
se průběžně zpracovávaných tezí Pravidel Rozpočtu VUT v Brně pro rok 2023 s tím, že dle sdělení 
rektora Janíčka se jedná o pracovní verzi dokumentu, který bude nyní diskutován v rámci vedení 
fakult / součástí VUT a teprve poté bude po projednání připomínek předložen AS VUT k projednání.  
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 Další ekonomické záležitosti 
 
Dle e-mailového sdělení předsedy EK AS VUT RNDr. Popely se bude další zasedání EK AS VUT 
konat za týden, tj. v úterý 15. 11. 2022 od 10:30 hodin (po skončení jednání kolegia rektora).  
 
 

7. ETICKÝ KODEX VUT (UPRAVENÝ NÁVRH)  
     NÁVRH NA DOPLNĚNÍ ETICKÉ KOMISE VUT 
 
 Etický kodex VUT – upravené nové znění 

 
Návrh nového znění Etického kodexu VUT předložil kancléř Gregorek z pověření rektora Janíčka e-
mailem dne 6. 9. 2022, dokument byl projednáván na minulém zasedání AS VUT. Na žádost před-
sedkyně LK Mgr. Musilové sdělil vedoucí PrO Rektorátu Mgr. Sobotka své stanovisko, vzhledem 
k řadě připomínek PrO Re bylo toto stanovisko negativní (viz zápis z minulého zasedání AS VUT). 
Legislativní komise AS VUT projednala předložený návrh Etického kodexu VUT před minulým zase-
dáním AS VUT per rollam. Členové LK AS VUT přijali na základě výše uvedených skutečností usne-
sení týkající se doporučení upravit Etický kodex VUT v intencích připomínek vznesených PrO Rek-
torátu a členy LK AS VUT (viz Usnesení LK AS VUT č. 2 ze dne 10. 10. 2022). Rektor Janíček na minulém 
zasedání AS stáhl návrh z programu jednání AS VUT s tím, že návrh bude upraven a poté předložen 
AS VUT k projednání.   

Z pověření rektora Janíčka předložil kancléř Gregorek e-mailem dne 2. 11. 2022 vypořádání připo-
mínek k návrhu Etického kodexu VUT, které byly doručeny od PrO Rektorátu a FEKT. Současně 
připomněl v souvislosti s projednáním Etického kodexu VUT i projednání návrhu nominací doplňují-
cích členů Etické komise VUT tak, jak byl rektorem Janíčkem navržen. Členům AS VUT byl doku-
ment rozeslán e-mailem dne 3. 11. 2022 (všechny příslušné dokumenty uloženy na Sharepointu). 

Rektor Janíček na dnešním zasedání AS sdělil, že dnes v noci ještě obdržel připomínky k uprave-
nému znění, které zpracoval předseda PK AS VUT doc. Steinbauer, na něž bezprostředně reagoval 
kancléř Gregorek. Předseda AS doc. Hanáček otevřel diskusi k předloženému upravenému návrhu. 
V diskusi Ing. Beneš zmínil možnost zneužívání některých ustanovení týkajících se zejména čl. 7 
Konflikt zájmů. Mgr. Gregorek sdělil, že se jedná pouze o formu etickou, tzn. že lze pouze svolat 
Etickou komisi VUT, která bude problém řešit, ale právně její stanoviska nebude možné vymáhat. 
Předseda PK AS VUT doc. Steinbauer sdělil, že v upraveném návrhu nebyla řešena připomínka 
k vypuštění textu, který se týká jmenování členů Etické komise rektorem „po projednání v AS VUT“. 
Tento text byl ale do verze zaslané kancléřem Gregorkem ve večerním e-mailu se souhlasem rektora 
Janíčka doplněn.  

Po diskusi předseda AS VUT Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT ještě nějaké připo-
mínky, vzhledem k tomu, že připomínky již nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schvá-
lení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 7: 
Akademický senát VUT schvaluje nové znění Etického kodexu VUT – verzi ze dne 8. 11. 2022, se 
zapracováním připomínky týkající se článku 8 – rektor jmenuje členy Etické komise po projednání 
v AS VUT.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 2 hlasy, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
 
 Návrh na rozšíření Etické komise VUT 

 
Současně s návrhem nového znění Etického kodexu VUT rektor Janíček předložil i tři návrhy na 
rozšíření Etické komise VUT o tyto další osoby: Ing. Katarína Rovenská, Ing. Jan Zahrádka a Ing. 
Bohdana Šlégrová (členové AS VUT obdrželi e-mailem dne 7. 9. 2022). První dva jmenovaní jsou 
studenti ze SK AS VUT a jejich nominaci podpořila svým usnesením SK AS VUT, CV obou studentů 
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uvedeny v příloze. Ing. Šlégrová je zaměstnankyní Personálního odboru Rektorátu VUT a současně 
bude koordinátorkou rovných příležitostí, což je funkce zřízená Dodatkem č. 4 Organizačního řádu 
Rektorátu VUT. Nový Etický kodex VUT předpokládá povinnou účast koordinátorky v Etické komisi 
VUT.   

Předseda AS VUT doc. Hanáček na dnešním zasedání AS vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT 
k předloženým návrhům na rozšíření Etické komise VUT nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že 
připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno ke schválení níže uvedených usnesení, hlasování 
proběhlo tajně (dle Jednacího řádu AS VUT, článku 9 odst. 6 písm. a).   
  

Návrh usnesení AS č. 8: TAJNÉ HLASOVÁNÍ 

Akademický senát VUT schvaluje rozšíření Etické komise VUT o Ing. Katarínu Rovenskou.    
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 1 hlas, zdržel se hlasování – 2 hlasy.  
 

Návrh usnesení AS č. 9: TAJNÉ HLASOVÁNÍ  

Akademický senát VUT schvaluje rozšíření Etické komise VUT o Ing. Jana Zahrádku.     
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 1 hlas, zdržel se hlasování – 3 hlasy.  
 

Návrh usnesení AS č. 10: TAJNÉ HLASOVÁNÍ 

Akademický senát VUT schvaluje rozšíření Etické komise VUT o Ing. Bohdanu Šlégrovou.  
Hlasování: pro – 16 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 7 hlasů.  
 
 

8. INFORMACE Z RADY VYSOKÝCH ŠKOL 
 
Člen Předsednictva RVŠ RNDr. Popela se z dnešního zasedání AS omluvil z důvodu konání zahra-
niční pracovní cesty. Informace z Rady vysokých škol proto sdělila na dnešním zasedání AS VUT 
Ing. arch. Galeová, která je delegátkou VUT ve Sněmu RVŠ za Fakultu architektury.  

Ing. arch Galeová úvodem informovala členy AS VUT, že Rada vysokých škol má finalizovány nové 
webové stránky, které jsou velmi kladně hodnoceny - viz https://radavs.cz/RVS-1.html . Informace 
z jednání RVŠ jsou nyní opět pro všechny přehledně k dispozici. Dále informovala o programu výše 
uvedeného Sněmu RVŠ.  

Program jednání 6. Sněmu RVŠ: 1. Zahájení (prof. Skládanka); 2. Zprávy z užšího Předsednictva 
RVŠ (prof. Pospíšil, prof. Kašparovský, prof. Skládanka a doc. Langer); 3. Zprávy ze studentské komory 
RVŠ (Ing. Farník); 4. Vystoupení hostů (prof. MUDr. M. Králíčková, Ph.D./rektorka UK, prof. PhDr. Jindřich 

Vybíral, DrSc./místopředseda ČKR, Mgr. Petr Baierl/předseda VŠ odborového svazu, prof. Radka Wildová/ná-

městkyně řízení sekce vysokého školství, vědy a výzkumu MŠMT); 5. Projednání doporučení Rady Evropy 
pro boj proti podvádění ve vzdělávání – komise pro etiku ve vědecké a pedagogické práci (Mgr. 

Tomáš Foltýnek, Ph.D.); 6. Ekonomické informace (JUDr. Valová); 7. Legislativní informace (JUDr. Ho-

dulík); 8. Různé (doc. Langer/Univerzita Palackého Olomouc). Informace ze 6. Sněmu RVŠ ze dne 
13. 10. 2022 jsou uvedeny na níže uvedené webové stránce RVŠ – viz: 

RVS-60-version1-rvs_informace_z_6_zasedani_snemu_rvs_13102022.pdf (radavs.cz)  

Na závěr Ing. Galeová krátce informovala o činnosti pracovní komise RVŠ pro umělecké vysoké 
školy.  

Náhradnice za delegáta VUT ve Studentské komoře Rady vysokých škol Ing. Rovenská sdělila, že 
v rámci SK RVŠ se v příštím týdnu účastní studentští zástupci VUT Valného shromáždění Evropské 
studentské unie, kde se mimo jiné také podílí na organizaci této akce.   

 
 
9. INFORMACE SK AS VUT 
 
Předsedkyně SK AS VUT Ing. Kruljacová se z dnešního zasedání AS omluvila, informace týkající 

https://radavs.cz/RVS-1.html
https://radavs.cz/RVS-60-version1-rvs_informace_z_6_zasedani_snemu_rvs_13102022.pdf
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se činnosti SK AS VUT přednesla Ing. Rovenská, která úvodem přivítala ve SK AS VUT nově zvo-
leného zástupce studentů za Fakultu informačních technologií VUT Lukáše Brázdila. Dále sdělila 
následující informace: 

o V pondělí 14. 11. 2022 se uzavírá druhé kolo IFSP, výsledky budou vyhlášeny 
ke 2. 12. 2022.  

o Studentská komora AS FSI pořádá dne 16. 11. 2022 Strojařské schody, závod ve vybíhání 
schodů v budově A1 FSI VUT.  

o Památku 17. listopadu zástupci SK AS VUT uctí účastí na pietních akcích v Praze i v Brně.  
o Jsou ukončeny přípravy „Průvodce doktorským studiem“, některé fakulty a VŠ ústavy již mají 

hotový obsah schválen zodpovídajícími pracovišti, někde kontroly ještě probíhají. 
o Ples VUT byl rychle vyprodán, již ve čtvrté minutě od zahájení prodeje byla prodána polovina 

vstupenek, po dvou hodinách byly vstupenky vyprodány z 90 %.  
 
 

10. PRAVIDLA PRO PŘIJÍMACÍ ŘÍZENÍ DO DSP NA CEITEC „POKROČILÉ MATERIÁLY A NANOVĚDY“  
       PRO AKADEMICKÝ ROK 2023/2024 
 
Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v DSP „Pokročilé materiály a nanovědy“ 
pro akademický rok 2023/2024 předložil z pověření rektora Janíčka prorektor Doupovec e-mailem 
dne 25. 10. 2022 – návrh bezprostředně obdrželi členové AS VUT, dokument byl uložen na Sha-
repoint AS VUT. Prorektor Doupovec ve svém e-mailu sdělil následující komentář:  

„Kromě formálních úprav (aktualizace dat a odkazů na směrnice) byly provedeny tyto zásadnější změny: 
- počet kol snížen na dvě ročně (zjednodušuje to zápis studentů po semestrech a ušetří se administrativa), 
- zpřísněny nároky na přijetí zvýšením požadovaného počtu bodů u přijímací zkoušky (přijímat raději méně, 
ale kvalitnějších uchazečů; v klíčových 2 oblastech požadujeme nově alespoň 2/3 maxima místo 1/2, celkově 
požadováno nově alespoň 70 bodů ze 100 místo 60 ze 100), 
- maximální celkový počet přijatých ročně snížen na 50 (fakticky půjdeme ještě níže, už není kapacita). 
Výše uvedená pravidla prošla kontrolou Právního odboru Rektorátu VUT.“ 

Předseda AS VUT doc. Hanáček na dnešním zasedání vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT 
k předloženému návrhu nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo 
přistoupeno k hlasování o schválení níže uvedených dvou usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 11: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v DSP „Pokro-
čilé materiály a nanovědy“ pro akademický rok 2023/2024. 
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
Návrh usnesení AS č. 12: 
Akademický senát VUT schvaluje Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v DSP 
„Pokročilé materiály a nanovědy“ pro akademický rok 2023/2024. 
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 2 hlasy. 
 
 

11. SMĚRNICE K PŘIJETÍ KE STUDIU V NMSP A DSP ÚSI PRO AKADEMICKÝ ROK 2023-24 
 
Kancléř Gregorek předložil z pověření rektora Janíčka e-mailem dne 2. 11. 2022 dva návrhy pravidel 
pro přijímací řízení na ÚSI, se žádostí o projednání ve zkrácené předkládací lhůtě – rozeslány všem 
členům AS VUT e-mailem dne 3. 11. 2022 a uloženy na Sharepointu AS VUT.  

Ing. Beneš upozornil na to, že AS VUT ve většině případů musí u předložených návrhů zkrátit před-
kládací lhůtu k projednání. Předkládací lhůta by měla být dodržena zejména v případě dokumentů, 
které se předkládají každým rokem a jsou obdobné / resp. aktualizované.  
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 Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v navazujících magisterských stu-
dijních programech „Realitní inženýrství, Expertní inženýrství v dopravě a Řízení rizik tech-
nických a ekonomických systémů“ pro akademický rok 2023/2024 

 
Předseda AS doc. Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému návrhu nějaké 
připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování 
o schválení níže uvedených dvou usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 13: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v navazujících 
magisterských studijních programech „Realitní inženýrství, Expertní inženýrství v dopravě a Řízení 
rizik technických a ekonomických systémů“ pro akademický rok 2023/2024. 
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
Návrh usnesení AS č. 14: 
Akademický senát VUT schvaluje Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v na-
vazujících magisterských studijních programech „Realitní inženýrství, Expertní inženýrství v dopravě 
a Řízení rizik technických a ekonomických systémů“ pro akademický rok 2023/2024. 
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 2 hlasy. 
 
 
 Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v doktorském studijním programu 

„Soudní inženýrství“ pro akademický rok 2023/2024 
 
Předseda AS doc. Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému návrhu nějaké 
připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování 
o schválení níže uvedených usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 15: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v doktorském 
studijním programu „Soudní inženýrství“ pro akademický rok 2023/2024. 
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
Návrh usnesení AS č. 16: 
Akademický senát VUT schvaluje Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v dok-
torském studijním programu „Soudní inženýrství“ pro akademický rok 2023/2024. 
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 2 hlasy. 
 
 

12. LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI 
 
 Dodatek č. 1 ke Statutu FIT 

 
Návrh Dodatku č. 1 ke Statutu FIT byl projednáván na zasedání AS VUT v září, vzhledem k zásad-
ním připomínkám vzneseným PrO Rektorátu nebylo usnesení Akademickým senátem VUT schvá-
leno. Akademický senát FIT schválil na svém zasedání dne 11. 10. 2022 nový návrh, ve kterém 
akceptoval připomínky PrO Rektorátu. Tento návrh předložila z pověření předsedy AS FIT Ing. Ko-
čího pí. Durániková e-mailem dne 11. 10. 2022, dokument byl rozeslán členům AS VUT e-mailem 
dne 12. 10. 2022, uložen na Sharepointu AS VUT.  

Kancléř Gregorek sdělil e-mailem dne 1. 11. 2022 k předloženému návrhu stanovisko rektora Ja-
níčka – k návrhu rektor nevznesl žádné připomínky, současně nevznesl žádné připomínky ani ve-
doucí Pro Rektorátu Mgr. Sobotka.  
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Legislativní komise AS VUT projednala návrh Dodatku č. 1 ke Statutu FIT per rollam, s výsledkem 
hlasování seznámila předsedkyně LK AS Mgr. Musilová:  

Výsledek hlasování per rollam k níže uvedenému usnesení LK AS VUT: 
Legislativní komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT schválení Dodatku č. 1 ke Statutu FIT 
VUT.  Hlasování: pro – 5 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel/a se hlasování – 3 hlasy (z toho se 2 vyjádřili opožděně 
pro a 1 se nevyjádřil). 

Předseda AS VUT Hanáček na dnešním zasedání vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k před-
loženému návrhu dodatku nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, 
bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 17: 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 1 ke Statutu FIT.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
 

13. ZÁLEŽITOSTI KOMISE PRO TVŮRČÍ ČINNOST 
 
 Návrh směrnice „Studentská grantová soutěž na podporu projektů specifického vy-

sokoškolského výzkumu na VUT“ 
 
Návrh směrnice „Studentská grantová soutěž na podporu projektů specifického vysokoškolského 
výzkumu na VUT“ předložil z pověření rektora Janíčka prorektor Weiter e-mailem dne 11. 10. 2022 
– rozeslán e-mailem dne 12. 10. 2022, uložen na Sharepoint AS VUT.  

Návrh směrnice byl připomínkován komisí pro tvůrčí činnost AS VUT, připomínky formálního rázu 
zaslal předseda KTČ AS VUT prof. Štětina prorektoru Weiterovi. Dne 7. 11. 2022 zaslala z pověření 
prorektora Weitera vedoucí Odboru výzkumu a vývoje Rektorátu Ing. Pavlačková návrh směrnice se 
zapracovanými připomínkami AS VUT – bezprostředně zaslán všem členům AS VUT (uložen na 
Sharepoint AS).  

Prorektor Weiter na dnešním zasedání AS VUT sdělil, že původní záměr byl provést pouze aktuali-
zaci směrnice, po jejím prostudování ale zjistil, že je nutné ji ještě hlouběji upravit. Byly vyjasněny 
určité nejasnosti – stížnosti k hodnotícímu procesu, dále nejasnosti s finančními prostředky. Vzhle-
dem k tomu, že se připravuje novela zákona týkající se doktorského studia, bude připravována směr-
nice nová, vytvořená i na základě získaných zkušeností.  

Předseda KTČ AS VUT prof. Štětina sdělil, že vyzval členy KTČ k připomínkování předložené směr-
nice, obdržel pouze připomínky týkající se formálních záležitostí. Na základě toho lze konstatovat, 
že KTČ AS VUT nemá k dodatečně předloženému upravenému návrhu směrnice připomínky. 
Členka KTČ AS VUT Ing. Rovenská poděkovala za provedenou aktualizaci směrnice, kterou nyní 
považuje za velmi dobře zpracovanou.  

Předseda AS VUT Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému návrhu nějaké 
připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování 
o schválení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 18: 
Akademický senát VUT schvaluje směrnici „Studentská grantová soutěž na podporu projektů speci-
fického vysokoškolského výzkumu na VUT“ – verzi ze dne 7. 11. 2022. 
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
 

14. PEDAGOGICKÉ ZÁLEŽITOSTI 
 
Předseda PK AS VUT doc. Steinbauer sdělil, že v oblasti pedagogiky není aktuálně nic k projednání.  
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15. INFORMACE VEDENÍ VUT – PROREKTOŘI A KANCLÉŘ 
 
Předseda AS VUT Hanáček přivítal na dnešním zasedání členy vedení VUT, kteří se v průběhu 
jednání dostavili na zasedání AS VUT – prorektorku doc. Šimberovou, prorektory prof. Doupovce, 
prof. Weitera a kancléře Mgr. Gregorka.  
 
➢ Prorektor Doupovec  

▪ Doktorské promoce jsou plánovány na středu 7. 12. 2022. 
▪ Po projednání na kolegiu rektora byl vydán časový harmonogram Akademického roku 

2023/2024, viz https://www.vut.cz/uredni-deska/vnitrni-predpisy-a-dokumenty/rozhodnuti-c-24-
2017-casova-struktura-vyukove-casti-akademickeho-roku-d143516 . 

▪ Na kolegiu rektora rovněž proběhla diskuse k návrhu jedné fakulty posunout začátek výuky v LS 
stávajícího akademického roku na duben (z důvodu úspor za topení). Závěr: harmonogram bě-
žícího akademického roku se měnit nebude. 

▪ Bylo vydáno Rozhodnutí rektora č. 24/2022 týkající se osvobození poplatků za přijímací řízení 
pro uchazeče z Ukrajiny, viz https://www.vut.cz/uredni-deska/vnitrni-predpisy-a-dokumenty/roz-
hodnuti-c-16-2022-osvobozeni-od-poplatku-za-ukony-spojene-s-prijimacim-rizenim-v-ak-roce-
2023-24-d231968?armsgt=9xo8tLZVTo 

 
➢ Prorektorka Šimberová 

▪ Internacionalizace 

EULiST:  

• Ve dnech 19. 10.– 21. 10. 2022 proběhl President Board Meeting v Madridu. Hlavním téma-
tem programu byla příprava nového Proposalu, který odevzdáváme 31. 1. 2023.  

• Associated partners: Je potřeba ujasnit APs; tento týden máme zaslat maximálně 2 společ-
nosti, které jsou z našeho pohledu vhodné pro EULiST; za VUT MMB a JIC. 

• Bude řešeno vyplácení odměn pro osoby zapojené do EULiST, aby odměny odešly do Vá-
noc. VUT koordinátoři WP a proděkani byli osloveni, aby připravili krátký report, které osoby 
byly za uplynulé období (duben–listopad) v rámci projektu aktivní. 

• Dne 15. 11. 2022 proběhne on-line webinář Evropské komise k výzvě pro Evropské univer-
zity 2023. Ing. Tesařová se tohoto webináře zúčastní a bude komunikovat výstupy.  

CESAER: 

• Proběhl CESAER Annual Meeting v Drážďanech. Za VUT se účastnil rektor Janíček, prorek-
torka Šimberová a Ing. Tesařová.  

• Rektor Janíček přednesl Keynote speech zaměřený na téma „Putting technical education at 
the heart of transforming societies“.  

• V rámci General Assembly (GA) bylo odhlasováno prodloužení pozastavení členství Tomsk 
Polytechnic University v rámci CESAER. Hlasování o ukončení členství nebylo většinově 
podpořeno.  

• Na GA byli také zvoleni tři noví Directors na období 2023-2025.  

• Oficiálně byla do networku přijata National Technical University of Ukraine ‘Igor Sikorsky Kyiv 
Polytechnic Institute ’a STU Bratislava s účinností od 1. 1. 2023.  

• Tento týden půjde v rámci VUT interní report z akce.  

• Řešíme způsob odměňování osob zapojených do CESAER od příštího kalendářního roku.  

• Do konce roku bude možné ještě případně nahlašovat další členy za F/S/RE, kteří by se do 
sítě CESAER v rámci Focus Groups rádi zapojili.  

Zaslány podklady na OMVV pro aktualitu týkající se EULiST a CESAER.  

Zahraniční návštěvy – příprava říjen/listopad: 

• Korejská delegace  
o Ve středu 9. 11. 2022, 11:00 – 12:00 hodin. 

https://www.vut.cz/uredni-deska/vnitrni-predpisy-a-dokumenty/rozhodnuti-c-24-2017-casova-struktura-vyukove-casti-akademickeho-roku-d143516
https://www.vut.cz/uredni-deska/vnitrni-predpisy-a-dokumenty/rozhodnuti-c-24-2017-casova-struktura-vyukove-casti-akademickeho-roku-d143516
https://www.vut.cz/uredni-deska/vnitrni-predpisy-a-dokumenty/rozhodnuti-c-16-2022-osvobozeni-od-poplatku-za-ukony-spojene-s-prijimacim-rizenim-v-ak-roce-2023-24-d231968?armsgt=9xo8tLZVTo
https://www.vut.cz/uredni-deska/vnitrni-predpisy-a-dokumenty/rozhodnuti-c-16-2022-osvobozeni-od-poplatku-za-ukony-spojene-s-prijimacim-rizenim-v-ak-roce-2023-24-d231968?armsgt=9xo8tLZVTo
https://www.vut.cz/uredni-deska/vnitrni-predpisy-a-dokumenty/rozhodnuti-c-16-2022-osvobozeni-od-poplatku-za-ukony-spojene-s-prijimacim-rizenim-v-ak-roce-2023-24-d231968?armsgt=9xo8tLZVTo
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o Schůzky se účastní 15 lidí. Rektor Janíček, prorektorka Šimberová, Ing. Tesařová, 
zástupci z Koreji (7) a zástupci z FEKT (5), s korejskou delegací řeší doc. Katovský.  

o Za FEKT se zúčastní doc. Katovský, děkan, proděkan. Pozván také děkan FSI a pří-
padně další jedna osoba z FSI. 

• LUT delegace  
o Ve středu 9. 11. 2022, 12:30 – 13:30 hodin. 
o Tři zástupci včetně prorektora LUT Jariho (EULiST).  
o Zúčastní se rektor Janíček, prorektorka Šimberová, Ing. Tesařová, děkan FIT Zem-

čík, zástupci z LUT (3).  

• Omán 
o Připravuje se odborný program zahraniční cesty do Ománu (25. 11.– 30.11. 2022) 

• Ariel University  
o On-line call na úrovni rektor – rektor dne 14. 12. 2022 od 10:00 hodin.  

• Schůzka s Cracow University of Technology a TU Graz  
o Tyto schůzky proběhnou v průběhu ledna 2023. Momentálně nabídnuty tři lednové 

termíny a čeká se na finální potvrzení partnerů. 

• Delegace: Malajský princ Tunku Datuk Nooruddin 
o Dne 15. 11. v 15:00 hodin (cca 1 hod.) 
o První seznamovací schůzka s princem malajsijského sultanátu Terrengan. Kromě 

toho, že zastupuje svoji domovskou univerzitu a řadu zahraničních společností, bude 
honorárním konzulem ČR pro východní pobřeží Malajsie.  

o Schůzky se zúčastni rektor, prorektorka a očekává se zpětná vazba z F/S.  

Další informace k internacionalizaci: 
o e dokončena analýza webu pro full degree studenty – návrhy změn od studentských am-

basadorů. 
o Dokončen koncept newsletteru pro zájemce o full-degree studium v AJ. 
o Momentálně „oživujeme“ ambasadorskou síť – probíhají hloubkové rozhovory a rozšiřuje 

se spolupráce zejména za účelem vyšší angažovanosti v propagaci anglických studijních 
programů. 

o Intenzivně spolupracujeme s náborovým nástrojem Keystone na maximalizaci využití slu-
žeb tohoto portálu, za který platíme – portál umožňuje efektivní komunikaci s takzvanými 
„leadmi“ – studenty, kteří prokázali zájem o studium na VUT. 

• University of Ariel, Izrael (FP). 

• University of South Afrika (UNISA) - (FIT). 

Podnět MŠMT – Podpora UKR studentů: 
• Do 15. 10. 2022 měly fakulty podat své podklady do další žádosti, která musela být podána 

do 31.10. 2022; zatím projevily zájem FEKT, FCH, FIT, FP, FSI a FA.  
• Do 31. 10. 2022 bylo nutné podat závěrečnou zprávu na první podanou žádost na podporu 

(FCH a FAVU), termín pro podklady ze strany F/S do 15. 10. 2022. 

Podnět MŠMT – Podpora BEL studentů: 
• Nově je vyhlášen podnět MŠMT pro podporu BEL studentů do konce roku 2022 - email na 

proděkany a fakultní referentky zaslán 14. 10. 2022, termín podkladů od F/S do 27.10. 2022 
(podání žádosti je 10. 11. 2022).  

• VUT obdrželo e-mail, který informuje, že dne 12. 10. 2022 byl schválen návrh nařízení vlády, 
který má nově umožnit podání žádosti o oprávnění k pobytu na území ČR běloruským stu-
dentům, kteří hodlají studovat na českých vysokých školách na základě stipendií poskytova-
ných Českou republikou, Evropskou unií nebo mezinárodními organizacemi.  

• Nová žádost pro BEL studenty na období 09-12/2022 – projevily zájem 3 F/S. Žádost bude 
podána tento týden. 

 
➢ Prorektor Weiter 

▪ Agreement on Reforming Research Assessment: Na stránkách https://coara.eu/ je možno pode-
psat Agreement on Reforming Research Assessment (ARRA), ke kterému se VUT hlásí. Také 

https://coara.eu/
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postupně vzniká Coalition for Advancing Research Assessment (CoARA), ke které je možno 
přistoupit. Závěr: Smlouva byla podepsána. Všechny evropské signatářské univerzity musí pro-
vést evaluaci systému hodnocení a hodnocení výzkumu na jednotlivých univerzitách. Provedení 
evaluace je naplánováno na rok 2023.  

▪ V současné době je připravováno ustavení Mezinárodní vědecké rady VUT, první zasedání lze 
předpokládat v průběhu příštího roku. VUT je jedna z mála univerzit, které tuto mezinárodní vě-
deckou radu nemají.  

 
➢ Kancléř Gregorek 

▪ Správce informačních systémů a tajemnice CVIS: V návaznosti na program rektora a prezento-
vané změny v řízení IT na VUT kancléř informoval o nástupu Mgr. Jiřího Dobrovolného, od 1. 11. 
2022, v roli Správce informačních systémů alokované v Kanceláři rektora nezávisle na CVIS. 
Tímto krokem je dokončena revize koncepce řízení IT v trojúhelníku rektor (z pověření kancléř) 
– ředitel CVIS – správce IS. 

▪ Kancléř dále informoval o nástupu nové tajemnice CVIS od 1. 12. 2022, Mgr. Bc. Alexandry 
Peschlové, která přebírá agendu po tajemníku Smejkalovi. 

▪ Rada pro informační systém VUT a Technologická rada VUT: Rektor přistoupil ke jmenování 
členů Rady pro informační systém VUT a Technologické rady VUT, v návaznosti na nominace, 
které kancléři zaslali děkani a ředitelé VŠ ústavů. Oba poradní orgány rektora zasednou do 
konce tohoto roku, následně budou probíhat pravidelná zasedání. 

V návaznosti na poslední informaci kancléře Gregorka hlasovali členové AS o schválení dvou zá-
stupců AS VUT do Rady pro informační systém VUT. Na základě návrhu z pléna byli nominováni 
předseda AS doc. Hanáček a předseda KTČ AS prof. Štětina.  
 
Návrh usnesení AS č. 19: 
Akademický senát VUT navrhuje jako své zástupce v Radě pro informační systém VUT doc. Ha-
náčka a prof. Štětinu.  
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
 

16. RŮZNÉ   
 
▪ Student FaVU Mgr. MgA. Martin Žák informoval o připojení se Fakulty výtvarných umění VUT 

k celonárodní akci iniciativy Univerzity za klima v podobě univerzitní okupační stávky, která se 
odehraje v příštím týdnu. Stávka není zaměřena proti univerzitě samotné, ale především má 
vyvinout určitý tlak na politickou reprezentaci, jež je nedostatečně činná v souběhu krize ekolo-
gické, energetické, finanční a dalších. Členům SK AS VUT byly rozeslány podrobnější informace, 
mj. o formě okupační stávky, jako např. přerušení výuky a její nahrazení tematickými přednáš-
kami a semináři, přespání studentstva na půdě fakulty, aj.. K iniciativě se v Brně oficiálně připojila 
ještě Fakulta sociálních studií MU a Divadelní fakulta JAMU. 

Vzhledem k tomu, že žádné další informace členové AS VUT neměli, poděkoval předseda AS doc. 
Hanáček na závěr účastníkům dnešního zasedání za účast a ukončil jednání.  

 

 

   

 
 
 

USNESENÍ PŘIJATÁ NA ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 10/2022 DNE 8. 11. 2022 
 
UAS 1 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátora doc. Steinbauera.     
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UAS 2 
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS VUT.  
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
UAS 3 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 9/2022 ze dne 11. 10. 2022 – verzi 
ze dne 4. 11. 2022.  
 
UAS 4 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Plánu realizace strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti VUT 
v Brně pro rok 2023.  
 
UAS 5 
Akademický senát VUT schvaluje Plán realizace strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti 
VUT v Brně pro rok 2023 – verzi ze dne 7. 11. 2022.  
 
UAS 6 
Akademický senát VUT žádá vedení VUT o předkládání analýzy plnění cílů z předchozích plánů 
realizace strategických záměrů VUT.  
 
UAS 7 
Akademický senát VUT schvaluje nové znění Etického kodexu VUT – verzi ze dne 8. 11. 2022, se 
zapracováním připomínky týkající se článku 8 – rektor jmenuje členy Etické komise po projednání 
v AS VUT.  
 

UAS 8 TAJNÉ HLASOVÁNÍ 

Akademický senát VUT schvaluje rozšíření Etické komise VUT o Ing. Katarínu Rovenskou.    
 

UAS 9 TAJNÉ HLASOVÁNÍ  

Akademický senát VUT schvaluje rozšíření Etické komise VUT o Ing. Jana Zahrádku.     
 

UAS 10 TAJNÉ HLASOVÁNÍ 

Akademický senát VUT schvaluje rozšíření Etické komise VUT o Ing. Bohdanu Šlégrovou.   
 
UAS 11 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v DSP „Pokro-
čilé materiály a nanovědy“ pro akademický rok 2023/2024. 
 
UAS 12 
Akademický senát VUT schvaluje Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v DSP 
„Pokročilé materiály a nanovědy“ pro akademický rok 2023/2024. 
 
UAS 13 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v navazujících 
magisterských studijních programech „Realitní inženýrství, Expertní inženýrství v dopravě a Řízení 
rizik technických a ekonomických systémů“ pro akademický rok 2023/2024. 
 
UAS 14 
Akademický senát VUT schvaluje Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v na-
vazujících magisterských studijních programech „Realitní inženýrství, Expertní inženýrství v dopravě 
a Řízení rizik technických a ekonomických systémů“ pro akademický rok 2023/2024. 
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UAS 15 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu Pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu v doktorském 
studijním programu „Soudní inženýrství“ pro akademický rok 2023/2024. 
 
UAS 16 
Akademický senát VUT schvaluje Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v dok-
torském studijním programu „Soudní inženýrství“ pro akademický rok 2023/2024. 
 
UAS 17 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 1 ke Statutu FIT.  
 
UAS 18 
Akademický senát VUT schvaluje směrnici „Studentská grantová soutěž na podporu projektů speci-
fického vysokoškolského výzkumu na VUT“ – verzi ze dne 7. 11. 2022. 
 
UAS 19 
Akademický senát VUT navrhuje jako své zástupce v Radě pro informační systém VUT doc. Ha-
náčka a prof. Štětinu.  
 
 
 

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 6. 12. 2022 v 9:00 hodin 
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Rektorát, Antonínská 1. 

 
 
 
Doc. Dr. Ing. Petr Hanáček, v. r.  
     předseda AS VUT v Brně 

 
 

Zapsala: Jarmila Cardová 


